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 Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

 Bizottsága 

 

7/2022. VFKB ülés 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült: a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2022. szeptember 21-ei munkaterv 

szerinti üléséről 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalóterem  

Jelen voltak: Sólyom Jöran elnök, Gyuga Mihály József, Kindl Attila, Molnár István és Szabó Ferenc 

bizottsági tagok 

Távol voltak:  Szanyi Gábor bizottsági tag 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Sólyom Jöran elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 16 órakor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt, majd ismertette 

az ülés meghívó szerinti napirendi pontjait.  

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendről.  

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

93/2022. (IX. 21.) határozata  

a napirendről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, 

illetve humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

2022. szeptember 21-ei munkaterv szerinti ülésén a következő napirendi pontokat tárgyalja: 

Nyílt: 

1. A Képviselő-testület 2022. szeptember 29-ei nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

Zárt: 

3. A Képviselő-testület 2022. szeptember 29-ei zárt ülése előterjesztésének megvitatása 

Nyílt: 

4. Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

 

Sólyom Jöran elnök javasolta, hogy a bizottság ne tárgyalja „A szociális igazgatásról és szociális 

ellátásokról, a gyermekvédelem helyi szabályairól szóló 17/2019. (XII.12.) önkormányzati rendelet 

módosítása”, a „Pályázat benyújtása az Önkormányzatok rendkívüli támogatása jogcímre”, „Az Oroszlányi 

Közös Önkormányzati Hivatal alapító okiratának módosítása”, a „Jó tanuló - jó sportoló” cím elnyerésére 

irányuló pályázat”, valamint a „Személyi kérdések” című előterjesztéseket. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a tárgyalandó 

előterjesztésekről.  

 

 



2 

 

A bizottság a tárgyalandó előterjesztéseket nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

94/2022. (IX. 21.) határozata  

a tárgyalandó előterjesztésekről  

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, 

illetve humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

2022. szeptember 21-ei munkaterv szerinti ülésén:  

A Képviselő-testület 2022. szeptember 29-ei ülése előterjesztései közül a következő az előterjesztéseket 

tárgyalja: 

Nyílt ülés: 

−    Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

 lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

−    A 2022. évi költségvetés - 3/2022. (II.15.) önkormányzati rendelet – módosítása 

− Javaslat a kollégiumi épület használatára vonatkozó, Tatabányai Tankerületi központtal fennálló 

megállapodások módosítására 

− Havasi Márton utca és Óvoda köz burkolatfelújítása tárgyú beruházás megvalósítása 

− Tájékoztató a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó 

közszolgáltatásról 

− Ebrendészeti feladatellátási szerződések megkötése 

− Tájékoztató Oroszlány város 2021. évi környezeti állapotáról 

− Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

Zárt ülés: 

− Javaslat tervezői munka elvégzésére a közvilágítás fejlesztési, üzemeltetési koncesszió tárgyú 

közbeszerzési eljárás előkészítése során 

A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagai előterjesztései közül a következő 

előterjesztéseket tárgyalja: 

− Napelempark telepítése Városi Temető melletti állami tulajdonban lévő területen 

− Oroszlányi Bányász Klub Alapítvány (OBKA) közterület-használati kérelme 

 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

Sólyom Jöran elnök a meghívott vendégekre való tekintettel javaslatot tett az előterjesztések tárgyalási 

sorrendjére. Először a „Napelempark telepítése Városi Temető melletti állami tulajdonban lévő területen”, 

majd az „Oroszlányi Bányász Klub Alapítvány (OBKA) közterület-használati kérelme” című 

előterjesztéseket tárgyalják. A többi előterjesztést a meghívó szerinti sorrendben javasolta tárgyalni.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a tárgyalás 

sorrendjéről.  

A bizottság a tárgyalás sorrendjét nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

95/2022. (IX. 21.) határozata  

az előterjesztések tárgyalási sorrendjéről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, 

illetve humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 
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érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

2022. szeptember 21-ei munkaterv szerinti ülésén az előterjesztéseket a következő sorrendben tárgyalja: 

A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása: 

− Napelempark telepítése Városi Temető melletti állami tulajdonban lévő területen 

− Oroszlányi Bányász Klub Alapítvány (OBKA) közterület-használati kérelme 

A többi előterjesztést a meghívó szerinti sorrendben javasolta tárgyalni. 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

1. NAPIRENDI PONT:  A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti 

anyagainak tárgyalása  

 

Napelempark telepítése Városi Temető melletti állami tulajdonban lévő területen 

Szalai Belián az ELECTRON Holding Zrt. projektfejlesztési osztályvezetője elmondta, korábban 

beadtak Oroszlány, 0/100 hrsz-ra egy előzetes állásfoglalás kérést. Ez a terület állami tulajdon, folyamatban 

van, hogy Szűcs Ádám az ELECTRON Holding Zrt. ügyvezetője lesz a tulajdonosa. Egy megawattos 

kapacitás igénylést adtak be a területre. Azért adták be az előzetes kérelmet, mert rövid idő áll rendelkezésre 

eldönteni, akarják-e a kapacitást. Kérdése az volt, a helyi építési szabályzatban ez Zkp övezet, ez mit jelent. 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, zöldterület, közpark. 

Szalai Belián osztályvezető elmondta, azt szerették volna az önkormányzattól megtudni, hogy helyi építési 

szabályzat módosítás lehetne-e erre a területre, hogy naperőművet építhessenek.  

Kindl Attila bizottsági tag kérdése az volt, ez már eldöntött tény, hogy az állam eladta ezt a területet 

magánszemélynek? Ha temető bővítésre kerül sor, az már lehetetlen lesz. 

Kozics Boglárka az ELECTRON Holding Zrt. képviselője elmondta, alá van írva az adásvételi szerződés, 

utána át lesz vezetve az ingatlannyilvántartásban, decemberben Szűcs Ádám tulajdona lesz. 

Szabó Mihály alpolgármester kérdése az volt, van-e elővásárlási joga az önkormányzatnak. 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, nincs, az önkormányzat nem vásárolhat 

termőföldet, a földtörvény vonatkozik erre az ügyletre, 10 ezer m2 alatti területnél nem kell földművesnek 

lenni.  

Szabó Mihály alpolgármester kérdése az volt, milyen beruházást terveznek azon kívül, hogy naperőmű, 

tároló, 30%-ként szeretnék végrehajtani, vagy nagyobb volumenben gondolkodnak. 

Szalai Belián osztályvezető elmondta, amikor igényelték a csatlakozási kapacitást, nem volt szó arról, hogy 

30% tárolót is fel kell építeni. Hozzátette, nem tudja, 30-% felett fognak-e tárolót építeni, attól is függ, 

milyen műszaki feltételei lesznek a csatlakozásnak. 

Szabó Mihály alpolgármester kérdése az volt, a tárolt energiával mit lehet csinálni. 

Szalai Belián osztályvezető elmondta, két szabály van, kell a 30%-os energia tároló, és van egy ÁFRR 

szabályzat. 

Szabó Mihály alpolgármester kérdése az volt, az önkormányzatnak miért lenne érdeke, hogy módosítsa 

területrendezési tervét azon kívül, hogy iparűzési adó folyna be, van-e arra lehetőség, hogy a közvilágítás 

bekapcsolható lenne a rendszerbe. 

Szalai Belián osztályvezető elmondta, nyitottak ilyen egyeztetésre, nem is kérvényeznék, hogy Hész 

módosítás legyen, amíg nem látják az MGT-t, mert ha abban olyan műszaki, gazdasági feltételek vannak, 

amit nem tudnak elfogadni, nem fogják kérni. 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, másfél éve kezdődött két nagy napelempark egyeztetés, azokat 

támogatták, de van egy olyan elképzelése a városvezetésnek, hogy a város fejlesztési lehetőségeit hosszú 

távra előre kell látni. Ez a terület kiskertes, ott a temető, a múzeum. Nem szeretné elrontani a vállalkozói 

szándékot, de mivel van már nagyobb kapacitású napelempark létesítésére anyag, az a kérdése, nem lehetne-

e a Szűcs úrral olyan tárgyalást kezdeményezni, hogy önkormányzati területre elcserélnék, ott a Wescast 

szembeni terület is, ott sokkal jobbak a feltételek. Kérdése az volt, éreznek-e a Szűcs úrban tárgyalási 

potenciált annak érdekében, hogy nagyobbat, jobb helyen tudna megcsinálni. 

Sólyom Jöran elnök hozzátette, az a furcsa, hogy most találkoznak ezzel először. Kérdése az volt, mi az oka 

annak, hogy az a fejlesztési terület lett kiválasztva, volt-e valamilyen elővizsgálat. 

Kozics Boglárka elmondta, 2020-ban az NFK meghirdetett több területet, ebből 10 db-ra tettek ajánlatot. 

Nem kalkuláltak azzal, hogy ezeknek az adás-vétele 2 év lesz, akkoriban nem tervezték, hogy napelemet 

építsenek. Három területre sikerült vételi ajánlatot tenni, azóta sok jogszabály változott. 
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Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, jövőbeni egyeztetésre lenne-e esély. 

Szalai Belián osztályvezető elmondta, mindenképp lenne. Nagyon nehéz megfelelő területet találni. 

Régebben az EON rugalmas volt, a csatlakozás különböző fázisaiban lehetett a területet módosítani, ezen 

változtattak, már nem lehet. Legfontosabb, hogy legyen csatlakozási lehetőség. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, az előző napelemparkokat első körben nem támogatták, mert termőföldön 

szerették volna megvalósítani, de a gazdák kezdtek reklamálni, utána változott a bizottság álláspontja. 

Kérdése az volt, van-e valami komoly határidő, ami miatt most konkrét döntést várnak.  

Szalai Belián osztályvezető elmondta, a határidő november 2., akkor megkapják az NGT-t, onnan van 20 

napjuk, addig kéne álláspont az önkormányzattól, hogy támogatják, hogy HÉSZ módosítást hajtsanak végre.  

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, hogy a folyamatban lévő napelempark II. ügyében 

egyeztetett a jegyzővel, be tudják vinni elfogadásra a szeptember 29-ei ülésre. 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, a Wescast területet is bevették-e a rendezési tervbe. 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, a volt szeméttelep az önkormányzaté, a 

bizottságnak olyan döntése volt, hogy keressék meg az érintetteket. 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, ha jól emlékszik, kérték, hogy a rendezési tervbe bevegyék. 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, nincs benne a rendezési tervben, az érintett 

területet nem tudta a cég kezelni. 

Kozics Boglárka elmondta, kiderült, a tájképvédelemmel kapcsolatban nem kell a megyei területrendezési 

terv módosítása, a megyei önkormányzat nélkül is meg tudják módosítani. 

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, mi az, amit most várnak a bizottságtól. 

Szalai Belián osztályvezető elmondta, azt várják, hogy november 10-ig van-e olyan hajlam, hogy 

módosítható a HÉSZ. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, erre van hivatali állásfoglalásuk, nem javasolják. Most ebben a kérdésben ne 

foglaljanak állást, november 10-e előtt azt a beszélgetést, amiről szó volt, le kéne folytatni. 

Kozics Boglárka elmondta, a helyrajzi számot szeretnék kérni, ahol az önkormányzat javasolná 

napelempark kiépítését. 

Sólyom Jöran elnök javasolta, egy kört fussanak november 10-e előtt. 

Szalai Belián osztályvezető hozzátette, gyűjtenek majd még területeket országszerte. Az EON-nál 

utánajárnak, van-e mód az áthelyezésre. Továbbá várják a területekre a javaslatokat, megvizsgálják. 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, meglepte, hogy úgy került ide az anyag, hogy nem is látták. Még 

egy kört fussanak a területcsere és egyéb dolgok miatt. 

Szalai Belián osztályvezető elmondta, 19+5 megawattos fejlesztésük van itt Oroszlányon. Átalakult a 

csatlakozás szerzési folyamat, csökkenteni kell a kockázatokat. 

Kozics Boglárka hozzátette, ez a helyszín előzetes, konkrét terveik nincsenek. 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, senki sincs elkésve. 

Sólyom Jöran elnök kérte, olyan döntés hozzanak, hogy további egyeztetést kérnek a hivatal részéről. Azt 

kéri a bizottság a hivataltól, novemberig legyen meg az egyeztetés. Akár rendkívüli bizottsági vagy testületi 

ülés is lehet.  

A bizottság a szakmai javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

96/2022. (IX. 21.) határozata 

Napelempark telepítéséről a Városi Temető melletti állami tulajdonban lévő területen 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, 

illetve humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

A napelempark telepítéssel kapcsolatban kéri a bizottság a hivatalt, novemberig egyeztessenek az 

ELECTRON Holding Zrt. képviselőivel.  

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 
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Szalai Belián és Kozics Boglárka, az ELECTRON Holding Zrt. képviselői 16 óra 43 perckor elhagyták az 

ülést.  

Oroszlányi Bányász Klub Alapítvány (OBKA) közterület-használati kérelme  

Sólyom Jöran elnök elmondta, ez a kérelem kétféle dolgot kér, az egyik forgalom technikai probléma, a 

másik területi jellegű. A forgalom technikai kéréssel a Sparhoz kell fordulni.   

Jakab Jácint, az Oroszlányi Bányász Klub megbízott vezetője elmondta, augusztus 1-ei Kuratóriumi 

döntés alapján megkapták a Bányász Klub Alapítvány kulturális és üzemeltetési feladatait. Az 

Önkormányzat és az alapítvány között pozitív együttműködés kezd kialakulni. Ezt a kérelmet azért 

nyújtották be, mert szeretnék, hogy ne csak a járdarész legyen a kultúra része, hanem a füves részt is tudnák 

használni az oroszlányiak érdekében. Különböző térbútorok, pingpongasztal, napvitorla kihelyezése lenne 

kulturális programok esetén. A Spar-nak írtak kérelmet, 10 E Ft-ért adnak parkolóhelyet. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, azt a részt hiányolja, milyen módon szeretnék hasznosítani azt a terültet, 

lehet szó arról, hogy valamilyen bérleti díj keretén belül kerüljön hozzájuk, vagy bartel keretében, vagy az 

alapítvány megvásárolná azt a területet. 

Jakab Jácint elmondta, a kuratórium nem tárgyalta, hogy a területet szeretné megvásárolni.  

Sólyom Jöran elnök elmondta, itt komoly átalakításokat is terveznének, pl. pingpongasztalt létesítését, 

annak vannak előírásai, hogy lehet megtenni. Ha rendezvény teret csinálnak, ott a füves területet meg fogják 

bontani. Az is felmerül, az átalakítások mennyiben fogják az ottani városképet megváltoztatni. Hozzátette, 

nem zárkózik el, de a változás mikéntje érdekli.  

Kindl Attila bizottsági tag elmondta, ha ott terasz lesz, a zöldövezetből elvesznek, biztos lesz átalakítás, 

nem biztos, hogy szerencsés lenne beleegyezni úgy, hogy nem tudják mekkora terület lenne. 

Jakab Jácint elmondta, olyan szintű átalakításról, ami a zöldterületet elveszi, nem döntöttek, csak 

szeretnének ott napvitorlákat, mozdítható pingpongasztalt kihelyezni hétvégente, mozdítható babzsákokat, de 

teraszt nem terveztek. Küldenek tervrajzot, látványtervet a bizottságnak, szeretnének együttműködni a 

várossal. 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, az a lényeg, hogy megtartsák ezt a zöld vonalat. A Vérttel kell 

tárgyalni. 

Sólyom Jöran elnök hozzátette, a város az elmúlt 20 évben próbálta rendezni azt a fajta dolgait, hogy a 

városi szintű rendezvények kapcsán mit gondol. A városnak művelődési ház szintű objektumai a Bányász 

Klubbon kívül a faluban a Tájház, és a Rákóczi művelődési ház, Borbálán a Közösségi Ház, a két 

legnagyobb a Művelődési Központ, és a Bányászati Múzeum. A város vezetése döntött, hol képzel el komoly 

rendezvényeket, ezek a Szent Borbála tér, és a Bányászati Múzeum. A kis művelődési házak területének 

fejlesztésén nem gondolkodnak, a falusi művelődési ház belső területét sem tudták rendezni. Nem véletlen a 

vásárlás gondolata. Tudja támogatni, hogy valamilyen hasznosítás legyen, amennyiben komoly 

átalakításokat terveznek. Ez a területhasználat megfizetésben nyilvánul meg vagy bartelben, a terület teljes 

gondozásáért cserébe, de mivel nem fogalmaztak meg konkrét megoldási módot, érdekelné a többiek 

véleménye is. 

Kindl Attila bizottsági tag elmondta, addig nem tudna erről dönteni, amíg nem látja, mit hova szeretnének 

rakni.   

Molnár István bizottsági tag elmondta, tudja támogatni, hogy ott közösségi tér alakuljon ki, a részleteket 

kell pontosítani, az alapítvány és a város meg fog egyezni, a szerződésbe bele lehet írni, hogy abban az 

állapot kell visszaadni a területet, ahogy kapta. 

Gyuga Mihály bizottsági tag hozzátette, ha tereptárgyak maradnak, meg kell egyezni, el kell-e bontani.  

Szabó Mihály alpolgármester egyetértett az elhangzottakkal. 

Sólyom Jöran elnök kérte, döntsenek arról, hogy a bizottság a hasznosítás lehetőségét támogatja, a 

hasznosítás módját rendezni kell. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

97/2022. (IX. 21.) határozata 

az Oroszlányi Bányász Klub Alapítvány (OBKA) közterület-használati kérelméről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 
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törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, 

illetve humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

A hasznosítás lehetőségét támogatja, azzal a kitétellel, hogy a hasznosítás módját rendezni kell. 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

Gyuga Mihály bizottsági tag javasolta, ebben a témában a Vértnek írhatna az önkormányzat. 

Jakab Jácint az Oroszlányi Bányász Klub megbízott vezetője 17 óra 11 perckor elhagyta az ülést. 

2. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2022. szeptember 29-ei ülése előterjesztéseinek                

megvitatása 

Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, tapasztalta a városban, hogy herbál jellegű szereket fogyasztanak, 

ennek komoly piaca van, a rendőrség nem tud ezzel mit kezdeni.  

Sólyom Jöran elnök hozzátette, addig, amíg nem alkotnak ebben normális jogszabályt, a rendőrség nem tud 

mit csinálni. 

Gyuga Mihály bizottsági tag javasolta, minősítsék illegális élelmiszer forgalmazásnak ezeket. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztés határozati javaslatáról. 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

98/2022. (IX. 21.) határozata 

a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, 

illetve humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a 

hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés határozati 

javaslatát. 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

A 2022. évi költségvetés - 3/2022. (II.15.) önkormányzati rendelet – módosítása 

Kindl Attila bizottsági tag elmondta, benne van a Bányászati Múzeum üzemeltetése. Kérdése az volt, hogy 

amit eddig adott az Önkormányzat üzemeltetésre, azon kívül még 12 M Ft-ot akarnak-e adni. 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök elmondta, a megnövekedett létszámigény többlet költségeire kérték. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

99/2022. (IX. 21.) határozata 

„A 2022. évi költségvetés - 3/2022. (II.15.) önkormányzati rendelet – módosítása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, 

illetve humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 
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érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 2022. évi költségvetés - 3/2022. (II.15.) önkormányzati 

rendelet – módosítása” című előterjesztést. 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az rendelet 

módosításról. 

A bizottság a rendelet módosítást nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen, 1 nem 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

100/2022. (IX. 21.) határozata 

„A 2022. évi költségvetés - 3/2022. (II.15.) önkormányzati rendelet – módosítása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, 

illetve humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 2022. évi költségvetés - 3/2022. (II.15.) önkormányzati 

rendelet – módosítása” című előterjesztés rendelet-módosítását. 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

Javaslat a kollégiumi épület használatára vonatkozó, Tatabányai Tankerületi központtal fennálló 

megállapodások módosítására 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, szerződés még nincs, lesz egyeztetés. Azért van több része a 

határozatnak, mert a vagyonkezelési szerződésben a kollégium külön fog szerepelni, azért, hogy ne 

befolyásolja a többi ingatlan hasznosítási dolgait, ott is vannak elhúzódó ügyek. A kollégium visszakerült 

városhoz, a Tankerület csak az 1. emeletre tart igényt, a pedagógiai szakszolgálat miatt, a Benedek Elek 

iskola raktározási céllal az alagsorra. Úgy kezdeményezte a Tankerület a költségek elszámolását, hogy 2/3-

1/3. Két pedagógus került volna elhelyezésre a 2. emeleten, azt gondolták, jobban járnak, ha bezárják az 

egészet, és a pedagógusokat elhelyezik albérletben, de sikerült megegyezni, hogy a Tankerület fizeti a 

kollégium összes költségét, a két pedagógus elhelyezéséhez pedig az önkormányzat hozzájárul. Arról lesz 

egyeztetés, hogyan kerüljön át a támogatás a pedagógusokhoz. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, ez egy munkaanyag, tájékoztatónak tekinti.  

Gyuga Mihály bizottsági tag hozzátette, továbbra is fenntartja abbéli véleményét, hogy a kollégium 

hasznosítását csak úgy tudja elképzelni, hogy az 1. és 2. szintet elkezdi a város tárgyalni, ezt az épületet ki 

kell terhelni, ne álljon üresen, a pedagógiai szakszolgálatot is el lehet máshol helyezni. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, ha a gazdasági helyzet ilyen irányba megy, ennek az épületnek a 

fenntarthatósága, jelenlegi költségszintje valamilyen lépésre kényszeríti az önkormányzatot. Az 

önkormányzat oda költözhetne. 

Gyuga Mihály bizottsági tag véleménye szerint a szaki épületében is lehetne a szakszolgálat. 

Sólyom Jöran elnök kérte, aki a tájékoztatót elfogadja, kézfelemeléssel, jelezze.  

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen 

szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

101/2022. (IX. 21.) határozata 

a „Javaslat a kollégiumi épület használatára vonatkozó, Tatabányai Tankerületi központtal fennálló 

megállapodások módosítására” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 
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katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, 

illetve humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Javaslat a kollégiumi épület használatára vonatkozó, 

Tatabányai Tankerületi központtal fennálló megállapodások módosítására” című előterjesztést. 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

Havasi Márton utca és Óvoda köz burkolatfelújítása tárgyú beruházás megvalósítása 

Sólyom Jöran elnök elmondta, sajnálattal vette a műszaki tartalmat. A belső teret tette volna előre, most el 

fognak szórni rengeteg pénzt, és a parkolást nem fogják megoldani. 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, a műszaki tartalmat nem lehet változtatni, 

tekintettel arra, hogy a hitelkérelemhez az előterjesztésben szereplő műszaki tartalmat nyújtották be. 

Gyuga Mihály bizottsági tag hozzátette, többször volt rá példa, bejön egy anyag, végig rágják az egészet, 

ezek után jön valaki és a bizottság több hónapos munkáját keresztül húzza, és azt mondja, hitelt vesz fel. 

Nem csak az fáj, hogy a műszaki tartalom nem valósul meg, hanem hogy a bizottság munkája semminek 

nem lett nézve. 

Kindl Attila bizottsági tag elmondta, nincs olyan rossz állapotban, hogy egy ilyen műszaki megoldást 

alkalmazzanak, ez felesleges beruházás, csak egy foltozás. 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, pénteken rendkívüli testületi ülés lesz ezzel a 

napirenddel kapcsolatban. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, ha nem valósítják meg, miért kellett átmenni gagyiba, úgy, hogy a 

szakbizottsággal nulla egyeztetés történt. 

Gyuga Mihály bizottsági tag javasolta, ne fogadják el. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, felháborítónak tartja, hogy nincs normális egyeztetés. 

Kindl Attila bizottsági tag javasolta, ha tényleg nincs rá pénz, két év múlva meg lehetne valósítani az egész 

területet. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, egy korrekt terv volt, az Irinyi u. korrektül meg lett csinálva, nem érti, miért 

kellett átmenni ilyen gagyiba. Kérte, aki a határozati javaslat két pontjával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 nem 

szavazattal elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

102/2022. (IX. 21.) határozata 

a „Havasi Márton utca és Óvoda köz burkolatfelújítása tárgyú beruházás megvalósítása” című 

előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, 

illetve humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Nem javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek a „Havasi Márton utca és Óvoda köz burkolatfelújítása 

tárgyú beruházás megvalósítása” című előterjesztés határozati javaslatát. 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

Tájékoztató a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatásról 

Kovács Gábor környezetvédelmi referens elmondta, kiírásra került az új közbeszerzés, jövő december 31-

ig keresnek új szolgáltatót, több cég meg lett keresve, remélik, kapnak ajánlatot, ha nem, meg kell gondolni, 

hogy az önkormányzat hogyan tudja ellátni, van olyan opció, hogy több szomszéd településsel közösen 

keresnének cégeket. 

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, van-e információ, hogy a rögzített árak és az ilyen szolgáltatást végzők 

által alkalmazott árak milyen viszonyban vannak egymással. 
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Kovács Gábor környezetvédelmi referens elmondta, nehéz összehasonlítani. Tatabányán 1 m3 van szabva, 

Fejér megyében 5 m3-re tud venni az ügyfél. Oroszlány árai magasabbak, mint a környékbelieké. Ezeken a 

díjakon nem emelhetnek. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

103/2022. (IX. 21.) határozata 

a „Tájékoztató a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó 

közszolgáltatásról” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, 

illetve humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a nem közművel összegyűjtött háztartási 

szennyvíz begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatásról” című előterjesztést. 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

Ebrendészeti feladatellátási szerződések megkötése 

Kindl Attila bizottsági tag kérdése az volt, mennyire van erre kapacitása Oroszlánynak, és tudják-e 

biztosítani. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, megdöbbentő volt, hogy Kisbért miért pont ide jön. Kérdése az volt, van-e 

erre valami költség kalkuláció. 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, többletköltséget nem okoz. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztés határozati javaslatáról. 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

104/2022. (IX. 21.) határozata 

az „Ebrendészeti feladatellátási szerződések megkötése” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, 

illetve humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Ebrendészeti feladatellátási szerződések megkötése” című 

előterjesztés határozati javaslatát. 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

 

Tájékoztató Oroszlány város 2021. évi környezeti állapotáról 

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, van-e benne olyan, ami nem jó érték. 

Kovács Gábor környezetvédelmi referens elmondta, a beszámolók alapján ezt nem lehet kiszűrni. Ez egy 

önkéntes adatszolgáltatás. A cégeknek beszámolót kell küldeni a hatóságoknak, ellenőrzik őket. A Koloman 

Handler Kft.-nél volt szennyvíz határérték túllépés, megbüntették őket, más nem volt. 

Sólyom Jöran elnök kérdése az volt, olyan cég, amiről tudható, hogy havária veszélyes és nem kaptak 

információt, van-e. 

Kovács Gábor környezetvédelmi referens elmondta, nincs ilyen cég. 
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Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, az egyik legnagyobb környezet terhelő cég maga Oroszlány, a 

város legnagyobb környezet terhelője a távfűtési rendszer. A korszerűségére kitér az anyag, a kazánokra is, 

de az, hogy a végfelhasználás szintű környezetvédelmi tudatosság mennyire jelenik meg a városban, az 

hiányos. Vannak olyan társasházi közösségek, akik vették a fáradságot, hogy a tömbjeiket leszigeteljék, 

szabályzó szelepeket szereljenek fel, vannak, akik felelősségteljesen gondolkodnak, van, akiket ez nem 

érdekel. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, az elmúlt politikai pályafutása alatt három téma volt, amire az energiáit 

szerette volna fordítani, ebből az egyik a városkép, és az energiahatékonyság, sokat vitatkozott a saját 

frakciójával, sok pénzt kell beletenni a városnak, hogy a lakossági oldalú energia takarékosság működőképes 

legyen. Azt már kevésbé tudta elérni, hogy ne csak a tömblakások, hanem a kertes házak is részesüljenek 

támogatásban valami mentén, ezt a dolgot a kormányzati támogatás verte gerincbe. Sok olyan közösség van 

a városban, aki gondolkodik abban, mit lehetne lépni. A lengyel tízes lakóinak hiába vitt számokat, hogy 

amit mondd, az valós, hiába vitt konkrét példát, nem tudta meggyőzni a lakókat. Másképp nem lehet csinálni, 

csak valamilyen tudatos tevékenységgel. A tévé sem volt erre vevő. 

Gyuga Mihály bizottsági tag hozzátette, régen azzal a felkiáltással adta el a város az állami lakásokat, a 

lakások árának 10%-áért lehetett megvásárolni, hogy a szükséges beruházásokat a bentlakók meg fogják 

csinálni. Volt, aki megcsinálta, volt, aki nem. Akik benne laknak, nagy restanciája van ezeknek a lakásoknak 

az állapotát tekintve. 

Sólyom Jöran elnök elmondta, 30 éve az önkormányzatnál két-három politika volt, hogy mekkora lesz a 

bérlakás állomány, azóta egyetlen önkormányzat sem kezdett el gondolkozni, hogy felújítási alapot hozzon 

létre. Három hónapja ment rá, hogy megértesse, hogy létre kell hozni egy felhalmozási alapot, ma ennek a 

felhalmozásnak a jelentős részét nem kapják meg. 

Gyuga Mihály bizottsági tag véleménye szerint az energia tudatosságot fontos lenne az emberekben 

elültetni. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztés határozati javaslatáról. 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

105/2022. (IX. 21.) határozata 

a „Tájékoztató Oroszlány város 2021. évi környezeti állapotáról” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, 

illetve humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 

Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató Oroszlány város 2021. évi környezeti 

állapotáról” című előterjesztés határozati javaslatát. 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Sólyom Jöran elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztés határozati javaslatáról. 

A bizottság az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

106/2022. (IX. 21.) határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező, az Ukrajna területén fennálló fegyveres konfliktusra, 

illetve humanitárius katasztrófára tekintettel, valamint ezek magyarországi következményeinek az elhárítása 

érdekében veszélyhelyzet kihirdetéséről és egyes veszélyhelyzeti szabályokról szóló 180/2022. (V. 24.) 
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Korm. rendelet 4. §-a által meghatározott feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” 

című előterjesztés határozati javaslatát. 

Felelős:  Sólyom Jöran elnök 

ZÁRT ÜLÉS 

18:15-18:20 

 

Sólyom Jöran elnök megköszönte a bizottság eddigi munkáját, elmondta, október 1-ei hatállyal az elnöki 

pozíciójáról lemond, de a bizottságnak tagja marad, a 13. napirendnek ez is témája lesz. Gyuga Mihály 

bizottsági tagnak külön megköszönte, hogy sikerült kulturált menetben tartani az egymás közötti 

nézeteltérések dolgait.  

4.  NAPIRENDI PONT:  Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, az osztályzói garázsoknál az egyik sor végén ki van rakva egy nagy 

rakat azbeszt hullámpala, azt el kell onnan távolítani.  

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Sólyom Jöran elnök a bizottság nyílt ülését 18 óra 28 perckor 

bezárta. 

K.m.f. 

 

 Sólyom Jöran    

 elnök   bizottság tagja 


